
Skolebestyrelsen for Slangerup Skole 
Skolebestyrelsen medlemmer: 

Forældre: Lasse Beck, Michael Brandt, Mette Riisby, Christian Peschardt, Mark Thuun, Kenn Broberg og Steffen Munk  
Suppleanter: Camilla Bolette Hansen og Mette Jellum 
Elever: Caja Pannach 9.B og Casper Ipsen 7.B 
Medarbejdere: Henrik Kjeldsen og Torben Stanley Stensvig 
Ledelse: Jens Fenger Nielsen og Lykke Jønck 

Dagsorden og referat 

Ny dato: Tirsdag d. 13 april 2021 
Tidspunkt: kl. 19.00 – 21.00 

Sted: Virtuelt møde (mødeindkaldelse fremsendes) 
 
 
Mødeleder: Lasse 
Referent: Lykke/Jens 

Deltagere:  
Forældre: Lasse Beck, Michael Brandt, Mette Riisby, Christian Peschardt, Mark Thuun og Kenn Bro-
berg 
Suppleanter: Mette Jellum 
Elever: Caja Pannach 9.B og Casper Ipsen 7.B 
Medarbejdere: Henrik Kjeldsen og Torben Stanley Stensvig 
Ledelse: Jens Fenger Nielsen og Lykke Jønck 
 
Afbud: Camilla Bolette Hansen og Steffen Munk 

Dagsorden  
Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Tid Referat  

Mødet afholdes virtuelt via Teams.  

20/21.60 Formalia 
- Godkendelse af dagsorden (B) 
- Punkter til eventuelt (O+B) 
- Henvendelser til bestyrelsen (O) 

5 min - Dagsordenen godkendt 

- 2 punkter til evt. 

- Ingen henvendelser  

20/21.61 Elevforhold (O+D) 5 min Elevrådsrepræsentanterne er glade for at være tilbage på skolen. Der er glade for de nye 
møbler og gardiner, det ser godt ud. Der er også ved at blive skiftet tavler 

20/21.62 Covid-19  (O+D+B)  
- Status 

10 min - Dejligt at få elever tilbage på skolen, lærerne synes også det er dejligt at komme 
tilbage.  Der har været lidt tilvænning, eleverne har skulle vænne sig til at skulle 
gå i skole igen. 

- Oplevelsen er at den digitale omgangstone er blevet bedre end tidligere 
- 9. kl gøres klar til afgangsprøverne, som starter i starten af maj 
- Der tilbydes nu tests til både elever og medarbejdere. 

Vores tests indkøbes fra centralt hold. 
Skolens tilbud om test er et tilbud. Vores forventning er at forældrene selv tager 
ansvaret for at få børnene testet. 
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20/21.63 Re-konstituering (O+D+B)  

- Vi skal have valgt ny formand i stedet for Lasse 
30 min - Kenn og Michael vil gerne stille op som formænd. Der blev fremsendt stemmer til 

Jens og Lasse mail. 
- Kenn valgt som formand, Michael forsætter som næstformand. Jens orienterer 

forvaltningen. Stort tillykke til Kenn. 

20/21.64 Høringer (O+D+B) 
- Børne- og Ungepolitik 
- Sundhedspolitik 

(bilag udsendt via mail mandag d. 5/4). 

20 min - Sundhedspolitikken: tilbud om at deltage i en debat om den kommende sund-
hedspolitik, tilsendt 5/4-21 

- Børne og unge politikken: Ingen bemærkninger fra SKB 

 PAUSE 5 min  

 Tilsyn (O+D+B) 0 min Udgår 

 Principper og retningslinjer (fast punkt) (O+D+B) 0 min Udgår 

20/21.65 Skoleplan (O+D) 10 min Udskydes til næste møde 

20/21.66 Ansøgning om reduktion af skoledagen (O+D+B) 
Bilag fremsendes 

10 min - Ansøgningen går på at vi søger om at afkorte skoledagen med 80 timer om året 
(UUV) og omlægge de lektioner til 2-lærer timer i stedet. F.eks. i dansk, matema-
tik og engelsk. 

- Ansøgningen blev godkendt af skolebestyrelsen. 

20/21.67 Elev til- og afgang (fast punkt) (O+D) 
- (bilag på mødet) 

5 min - 1 elev er tilgået skolen og 1 er gået ud. Samlet tilgang på 10 elever i skoleåret. 

20/21.68 Korte orienteringer og spørgsmål (O) 
- Formand 
- Øvrige medlemmer 
- Ledelsen 

a) Ansættelsesudvalg 
b) Hytteture og lejrskoler 
c) Løft til folkeskolen 
d) Makerværket 

5 min Formand:  
- Trine ny skolechef ønsker dialog med skolebestyrelsesformændene. 

- Der har ellers været meget stille.  

- Lasse efterlyser en overordnet plan for vedligeholdelse af vores skole. Tak for op-

bakningen til at være skolebestyrelsesformand. 

Øvrige medlemmer:  
- Intet 

Ledelsen 
- Folkeskolen kommer til at være et tema i valgkampen. 

- Ansættelsesudvalg: Kenn deltager, der er ansøgningsfrist torsdag og samtaler i 

næste uge 

- Hytteture: Der er planlagt nogle i maj. Håber at restriktionerne bliver lempede, 

når de kun afholdes i egen klasse. 
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- Lejrskole: vi tør ikke planlægge med en Serbien lejerskole i næste skole år.  

Der vil være mulighed for at søge penge til at få gennemført lejrskoler, der måske 

bliver aflyst 

- Løft til folkeskolen:  Der er afsat penge til trivsel og fagligt løft. Der afventes svar 

på om vi må bruge pengene til overarbejde til vores faste medarbejdere. Pengene 

skal bruges som lønmidler. 

- Nyt tag på Lindegård: Forventet opstart i næste måned 

- Informationsmøder til kommende skolestartere i morgen - virtuelt 

20/21.69 Kommende møder: (O+D+B): 
- Anvendelse af digitale hjælpemidler. (09.2020) 

- Særlige indsatser på skolen (ex. Kompasserne og 

Vendepunktet) (09.2020) 

5 min Kenn og Jens aftaler næste dagsorden. 
 

- Rundtur til klasselokaler med nye møbler og tavler ifm. de næste møder samt 

fremvisning af de nye makerspace-områder 

- Elevernes læring og trivsel punkter. Analyse og strategi for arbejdet med de fag-
lige resultater på skolen. December + Marts (09.2020) 

 
Forhåbentlig kan vi mødes fysisk og også få lidt sommermad som vi plejer. 

 
20/21.70 Evt. (O) 

 
10 min - Skolebestyrelsen ikke tilfreds med at evalueringen af princippet for overgangen 

fra 6. til 7. klasse ikke er blevet lavet. Jens beklagede på ledelsens vegne og gjorde 

opmærksom på at der er tale om en forglemmelse. 

Klassedannelse for kommende 7. klasser: Vi gør som vi gjorde sidste år. Klasserne 

bliver blandede.  

Der er fortsat et ønske om en drøftelse – for og imod måden vi danner 7. klasser 

på. Ledelsen vil sørge for at processen vil blive evalueret. 

Casper synes det har været en rigtigt god oplevelse, at klasserne er blevet blan-

det. Han har fået en masse nye venner. 

- Klassedannelsesprocessen for skolestartere er som den plejer at være – dog med 

få justeringer for at imødekomme de gældende Covid-19 restriktioner. 

- Elevrådets repræsentanter mener at klasselokalerne om morgenen oftest bliver 

åbnet senere end udmeldt. 

 

Kommende møder:  1/6 KIN 


